

Protokół z Posiedzenia Zarządu Osiedla Przedmieście Oławskie

z dnia 05. 04. 2022r.

Posiedzenie Zarządu Osiedla Przedmieście Oławskie rozpoczęło się o godzinie 18:00 w siedzibie Rady Osiedla. Wzięli w nim udział:

- Joanna Szumiela - Przewodnicząca Zarządu
- Piotr Schmidt - Z-ca Przewodniczącej Zarządu
- Grzegorz Ludwig - Skarbnik Zarządu (on-line)
- Jan Wieczorek - Sekretarz (protokolant)

oraz gościnnie: Jacek Sterczewski (przewodniczący Komisji ds. Konsultacji Projektu Funduszu Obywatelskiego) i Stanisław Paderewski (radny osiedla Przedmieście Oławskie).

Obrady Zarządu Osiedla przebiegały według następującego porządku:

1. Zatwierdzenie regulaminu korzystania z siedziby Rady Osiedla
2. Planowane kontakty Zarządu Osiedla z organami i jednostkami organizacyjnymi miasta (nasze potrzeby w tym zakresie, ustalenie wstępnego harmonogramu)
3. Przygotowania do Funduszu Czasu Wolnego i Funduszu Osiedlowego - informacje od Przewodniczących Komisji
4. Informacje od Przewodniczących pozostałych Komisji - w zakresie planowanych działań i koniecznego wsparcia Zarządu
5. Propozycje dotyczące wykorzystania wpływów ze strefy płatnego parkowania na terenie Przedmieścia Oławskiego
6. Komunikacja z mieszkańcami - (strona www, media społecznościowe)
7. Sprawy różne

Przebieg obrad:

Ad 1. Zatwierdzenie regulaminu korzystania z siedziby Rady Osiedla

Przewodnicząca Joanna Szumiela zreferowała potrzebę ustanowienia regulaminu korzystania z siedziby Rady Osiedla. Omówiła projekt regulaminu przygotowanego wraz z Piotrem Schmidtem. Propozycja przyjęcia regulaminu została zatwierdzona po dokonaniu drobnej modyfikacji - 3 głosy za.

W toku dyskusji ustalono, że należy przygotować elektroniczny kalendarz prac Rady i Zarządu - ma się tym zająć Jan Wieczorek.

Ad 2. Planowane kontakty Zarządu Osiedla z organami i jednostkami organizacyjnymi miasta

W toku dyskusji ustalono, że nad korespondencją ze ZDIUM, WiM, BZM, Ekosystemem, ZZM i ZDiK będzie czuwać Komisja Infrastruktury. Pozostała korespondencja będzie prowadzona przez Zarząd oraz Przewodniczącą Rady Osiedla (w zależności od kompetencji i potrzeb). W przyszłości sytuacja ta może ulec zmianie, jeśli inne komisje będą chciały również uczestniczyć w prowadzeniu korespondencji.

W dalszej dyskusji zidentyfikowano pilne potrzeby zwrócenia się z różnymi wnioskami do rozmaitych instytucji:

- ZDIUM: W sprawie naprawy uszkodzonego chodnika na rogu Rakowieckiej i Niskich Łąk
- ZDIUM: W sprawie przypomnienia o konieczności odnawiania oznakowania przejść dla pieszych z uwzględnieniem specyfiki nawierzchni (farba ulega bardzo szybkiemu wytarciu na kostkach brukowych)
- ZDIUM: poruszyć sprawę dzikiego postoju aut przy SP 96, który wymaga uporządkowania, wyraźnego wytyczenia granic i jakiejś formy zalegalizowania
- PKP SOK, Straż Miejska, Policja (przy PKP), Dyrekcja Kolei we Wrocławiu: w sprawie konieczności uporządkowania terenu "po McDonaldzie" przy skrzyżowaniu ul. Krakowskiej, Kościuszki i Traugutta. Teren należy do PKP, jest w tej chwili zupełnie nieogrodzony a część przejezdnych traktuje go jak wysypisko śmieci.
- Straż Miejska: przygotowanie prośby o wyznaczenie terminu spotkania przedstawiciel SM z Radnymi (Komisją Bezpieczeństwa) oraz Zarządem Osiedla.
- Wody Polskie: pismo ws. konieczności naprawy uszkodzonego nabrzeża rzeki Oława w okolicach kładki na Żabiej Ścieżce. Miejsce to jest niebezpieczne dla osób korzystających z Parku Na Niskich Łąkach. Wysoki stan wody w rzece powoduje dalsze uszkodzenia w wyniku procesu erozji.

Ad 3. Przygotowania do Funduszu Czasu Wolnego i Funduszu Osiedlowego - informacje od Przewodniczących Komisji

Jacek Sterczewski referuje plan Komisji ds. Konsultacji Projektu Funduszu Osiedlowego. Spotkania informacyjne odbędą się trzy razy:

- 23. 04. spacer konsultacyjny po osiedlu
- 28. 04. spotkanie w H13 na ul. Hertzena
- 05. 05. spotkanie w siedzibie Rady Osiedla Przedmieście Oławskie

W dniach między 08.05. a 23. 05. będą również zbierane propozycje i opinie mieszkańców dotyczące Funduszu Osiedlowego w postaci ankiety. Ankieta będzie miała swoją wersję elektroniczną (dostępną powszechnie on-line) oraz papierową (dostępną w siedzibie RO oraz we wszystkich CALach). Przez cały okres trwania konsultacji mieszkańcy mogą również wrzucać własne notatki z propozycjami do skrzynki pocztowej RO. Na podstawie materiału zebranego podczas spotkań oraz przesłanego za pośrednictwem ankiet Komisja przygotuje raport dotyczące zapotrzebowania na inwestycje w ramach Funduszu Osiedlowego.

Jan Wieczorek referuje propozycje dotyczące Funduszu Czasu Wolnego. Omówiono różne propozycje, ostatecznie zapadła decyzja, że nasza propozycja będzie zawierała spływ kajakowy, rejs statkiem oraz piknik sąsiedzki, który odbędzie się we wrześniu. Piknik ma zastąpić nieorganizowane w tym roku "Dni Trójkąta" i dać okazję do promowania lokalnych projektów WBO.

Ad 4. Informacje od Przewodniczących pozostałych Komisji - w zakresie planowanych działań i koniecznego wsparcia Zarządu

Temat został omówiony przy okazji dyskusji dotyczącej punktu drugiego porządku obrad.

Ad 5. Propozycje dotyczące wykorzystania wpływów ze strefy płatnego parkowania na terenie Przedmieścia Oławskiego

Na prośbę Tomasza Stefanickiego (oficer pieszy UM) RO powinna przygotować listę proponowanych inwestycji, które zostaną sfinansowane z przychodów ze opłat za parkowanie na terenie SPP w obrębie Przedmieścia Oławskiego. Przychód ten za rok 2021 wynosi ok. 500 000 zł. Grzegorz Ludwig zreferował okoliczności towarzyszące tej sytuacji. Informacje uzupełniła Joanna Szumiela. Pierwsze pomysły:

- park kieszonkowy przy skrzyżowaniu ul. Kościuszki i Pułaskiego (południowo-zachodnia ćwiartka); propozycja wymaga zebrania więcej informacji - podjął się tego Grzegorz Ludwig;
- alternatywna propozycja jest taka, że park kieszonkowy mógłby być propozycją w ramach Funduszu Osiedlowego a z przychodów SPP można sfinansować remont niektórych chodników;
-

Ad 6. Komunikacja z mieszkańcami - (strona www, media społecznościowe)

Opiekę nad profilami społecznościowymi RO i Zarządu sprawuje Grzegorz Ludwig, powinien szczególnie zadbać o ich spójność graficzną i merytoryczną. Jednak dotychczasowe kompetencje redakcyjne pozostają takie, jak były do tej pory. Z tą różnicą, że publikacja materiałów powinna zostać poprzedzona konsultacjami z Grzegorzem.

Ad 7. Sprawy różne

Następne spotkanie jest zaplanowane na 10 maja.